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Vragen 
 
Geacht college, 
 
Ik stel u namens mijn fractie enkele vragen met betrekking tot het Centrumplan Keverdijk, een inmiddels 
langlopend plan om het centrum van de Keverdijk op te knappen. 
 
Het is al een geruime tijd stil rond dit Centrumplan. Het College heeft een ruime tijd geleden aangegeven het 
centrumplan door te gaan lichten met alle stakeholders. De wethouder heeft ons op eerder gestelde vragen 
toegezegd om het actiecomité Centrumplan Keverdijk, de raad en andere betrokkenen  te informeren wanneer er 
nieuwe stappen zouden worden gezet. 
 
De afgelopen weken bereiken ons berichten dat er momenteel keuzes en stappen worden gemaakt door het 
College,  inzake het Centrumplan Keverdijk.  
 
Zowel het actiecomité Centrumplan Keverdijk, de omwonenden als de raad weten echter nog van niets. Er is in de 
wijk onduidelijkheid ontstaan nu er blijkbaar wordt gesproken over het verhuizen van de Naardense locatie van de 
bibliotheek naar het centrum van de Keverdijk.  
 
Mijn fractie heeft de volgende vragen: 

1. Kunt u ons een update geven over de stand van zaken omtrent het Centrumplan Keverdijk? 
2. Klopt het dat er knopen zijn doorgehakt voor wat betreft de locatie van de bibliotheek Naarden? Kunt u 

uw keuze toelichten? 
3. Zijn er ook andere beslissingen genomen over het oorspronkelijke Centrumplan Keverdijk? Kunt u 

vertellen welke aanpassingen u heeft genomen ten opzichte van het oorspronkelijke plan? 
4. Wanneer bent u van plan deze bevindingen/aanpassingen te delen met de bewoners, het actiecomité 

Centrumplan Keverdijk en de raad? 
5. Wat zijn de volgende te nemen stappen inzake het Centrumplan Keverdijk? En op welke termijn kunnen 

we deze te nemen stappen verwachten? 
 
Wij zien uw antwoorden graag tegemoet, 
 
Namens de PvdA-fractie, Rolien Bekkema 
 
 
 

Antwoorden college 
 



 

1. Kunt u ons een update geven over de stand van zaken omtrent het Centrumplan Keverdijk? 
 

Wij hebben u op 6 juni jl. voor het laatst geïnformeerd over het project met een raadsmededeling. In het 
projectenboek, dat binnenkort zal verschijnen, hebben wij de stand van zaken van september opgenomen. 
Daarnaast zijn wij voornemens u direct na het herfstreces een meer uitgebreide raadsmededeling te sturen 
waarmee wij u informeren over de uitkomsten van de onderhandelingen die wij de afgelopen maanden hebben 
gevoerd met Dudok Wonen over het plan. Op dit moment kunnen wij u hierover nog geen nadere mededelingen 
doen omdat de onderhandelingen nog niet volledig zijn afgerond. 

 
2. Klopt het dat er knopen zijn doorgehakt voor wat betreft de locatie van de bibliotheek Naarden? Kunt u 

uw keuze toelichten? 
 

Nee, dat is niet juist. De bibliotheek Naarden heeft mogelijk  interesse in huisvesting in het nieuw te realiseren 
multifunctioneel centrum Keverdijk. De gesprekken hierover zijn tot dusverre enkel oriënterend en ons college 
heeft hierover ook nog geen standpunt ingenomen. 

 
3. Zijn er ook andere beslissingen genomen over het oorspronkelijke Centrumplan Keverdijk? Kunt u 

vertellen welke aanpassingen u heeft genomen ten opzichte van het oorspronkelijke plan? 
 

Op dit moment zijn dergelijke beslissingen nog niet genomen. Zodra dit wel het geval is, zullen wij u hierover 
informeren. 

 
4. Wanneer bent u van plan deze bevindingen/aanpassingen te delen met de bewoners, het actiecomité 

Centrumplan Keverdijk en de raad? 
 

In de aangekondigde raadsmededeling zullen wij ook in gaan op de communicatie en participatie. 
 

5. Wat zijn de volgende te nemen stappen inzake het Centrumplan Keverdijk? En op welke termijn kunnen 
we deze te nemen stappen verwachten? 

 
Ook hiervoor wil ik u vragen te wachten op de aangekondigde raadsmededeling. 
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